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Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun 

 

Zápis č. 2/2022 
ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun, konaného dne 

10. 5. 2022 od 16:00 hodin 

 

 

PŘÍTOMNÍ: 

 

Členové komise:  Lenka Kuhar Daňhelová, Radek Dolejš, Mgr. Karolina Froňková, Bc. 

Michaela Škeříková, Mgr. Bohumila Vokáčová, Jiří Filip, Ioannis 

Sideropoulos, Romana Chvátalová 

 

Hosté:  Mgr. Dušan Tomčo, Mgr. Květuše Slavíková  

 

Omluveni:   Mgr. Kateřina Masopustová 

 

Neomluven:  Ing. Martin Tuček 

 

Zapisovatel:   Petra Fidlmannová 

 

Ověřovatel zápisu:  Jiří Filip 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Schválení programu jednání a kontrola plnění usnesení 

3. Návrh na změnu vyhlášky č.11/2017 k zajištění veřejného pořádku  

4. Výroční zpráva Městské knihovny Beroun a Městského kulturní centra Beroun 

5. Různé 

6. Závěr 

 

 

JEDNÁNÍ: 

 

 

K bodu 1 – Zahájení 

 

Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně Lenka Kuhar Daňhelová, která určila 

zapisovatelkou paní Petru Fidlmannovou a ověřovatelem zápisu pana Jiřího Filipa.  

 

Předsedkyně uvítala všechny přítomné a omluvila z jednání ředitelku Městského kulturní centra 

Mgr. Kateřinu Masopustovou. 

 

Komise přivítala novou vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit paní Mgr. Květuši 

Slavíkovou. 

 

Předsedkyně komise představila program jednání, který byl schválen v pozměněném znění. 

Přidán bod č. 4 Výroční zpráva Městské knihovny Beroun a Městského kulturního centra 

Beroun. 
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Usnesení:   Komise pro kulturu a kulturní dotace schvaluje program jednání 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

Dorazila Mgr. Karolina Froňková. 

 

K bodu 2 – Informace o plnění usnesení z předešlého jednání a z jednání rady a 

Zastupitelstva města Beroun 

 

Informace o plnění usnesení z jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun byly členům zaslány 

elektronicky. 

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informace z jednání 

Zastupitelstva a Rady města Beroun. 

Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 3 – Návrh na změnu vyhlášky č. 11/2017 k zajištění veřejného pořádku 

 

Odbor školství a volnočasových aktivit seznámil členy kulturní komise s žádostí pana Berdycha 

o povolení výjimky ze stanovené doby pro provozování hudebních produkcí podle čl. 7 Obecně 

závazné vyhlášky č. 11/2017 k zajištění veřejného pořádku, v platném znění. 

 

Diskuze:  

 

Paní Froňková, jako účastnice minulého ročníku hudební akce Piknik pana Berdycha, 

zhodnotila akci jako velmi vydařenou a poklidnou. 

 

Paní Chvátalová, pan Dolejš a pan Filip uvedli, že pan Berdych není nováčkem v pořádání 

kulturních akcí, a proto nevidí důvod této žádosti nevyhovět. Pan Filip zohlednil i fakt, že se 

akce konala v kempu Na Hrázi, a nikoliv uprostřed bytové zástavby, kde by narušila klid 

obyvatel.  

 

Paní Vokáčová nebyla spokojená s obsahovou formulací žádosti a jejím odůvodněním.  

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace doporučuje Radě města Beroun zařadit 

pana Berdycha mezi výjimečné případy, při nichž je doba nočního klidu 

vymezena dobou kratší nebo při nichž nemusí být doba nočního klidu 

dodržována – obecně závazná vyhláška č.11/2017 k zabezpečení veřejného 

pořádku článek 7.  

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 1 zdržel se 

 

Členové komise navrhli změnu celé vyhlášky, která by se aktualizovala každý rok a byla by 

podmíněna kritérii, na základě kterých by bylo vyhodnoceno, zda bude výjimka udělena či 

nikoliv.  

Např. 

• kulturní historie a věrohodnost pořadatele 

• o jakou akci se bude jednat, kdy a jak bude probíhat 

• zpětná vazba od Městské policie 
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Usnesení:   Komise pro kulturu a kulturní dotace doporučuje Radě města Beroun ročně 

aktualizovat obecně závaznou vyhlášku č. 11/2017 k zabezpečení veřejného 

pořádku i novým žadatelům, kteří by byli pružně zařazení. 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 1 zdržel se 

 

 

K bodu 4 – Výroční zpráva Městské knihovny Beroun a Městského kulturního centra 

Beroun 

 

Městská knihovna Beroun 

Ředitelka Městské knihovny převzala slovo a seznámila přítomné s novinkami, které se v 

knihovně udály. 

 

Z daru od nadace Tipsport zakoupila knihovna projekční techniku a vybavení na oddělení  

pro dospělé – Sever, které knihovna postupně přizpůsobuje primárně potřebám mládeže (fond 

sci-fi a fantasy). Vzniklo zde multifunkční prostředí. 

 

Seznámila komisi se závěrečnou výroční zprávou.  

 

Zhodnotila průběh roku 2021, který byl ovlivněn epidemiologickou situací a vládními 

nařízeními a uvedla, že rok 2021 byl pro knihovny rokem udržitelnosti. 

 

Z významných událostí zmínila: 

• prostor před knihovnou, kde byly umístěny lavičky 

• knihobox – návratový box na knihy, který slouží k rychlému vrácení knih 24/7 

• stojan na kolo 

• ping-pongový stůl 

 

Pan Filip podal dotaz na technický stav 2. patra knihovny a na jeho otázky mu bylo odpovězeno, 

jak ze strany ředitelky knihovny, tak i od pana místostarosty Mgr. Dušana Tomča.  

 

Místostarosta města pan Mgr. Dušan Tomčo přítomné informoval, že 2. patro knihovny bude 

nyní sloužit k pomoci pro uprchlíky z Ukrajiny. V knihovně bude umístěna služba (zajistí: 

Mezinárodní červený kříž nebo Člověk v tísni), která bude přítomna mimo otevírací dobu 

knihovny.  

 

Uvedl, že není v plánu rekonstrukce knihovny, ale je v jednání zcela nový prostor. 

 

Dále informoval o nových plánech s pobočkou knihovny na sídlišti.  

 

Ředitelka seznámila přítomné s akcemi, které knihovnu letošní rok čekají.  

 

Pan Dolejš informoval o vzdělávacím projektu KNIHOVNA VÁCLAVA HAVLA.  

 

Členové komise ocenili zpracování výroční zprávy Městské knihovny. 

 

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí závěrečnou zprávu Městské 

knihovny Beroun  

Hlasování: 8 pro – 0 – proti – 0 zdržel se 
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Městské kulturní centrum  

 

Ředitelka MKC Mgr. Kateřina Masopustová se prostřednictvím předsedkyně komise z jednání 

omluvila. V případě dotazů k výroční zprávě MKC se je možné na paní ředitelku kdykoliv 

obrátit.  

 

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí závěrečnou zprávu 

Městského kulturního centra.  

Hlasování: 8 pro – 0 – proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 5 – Různé 

 

Paní Chvátalová požádala o informaci ohledně způsobu zveřejňování akcí v radničním listě. 

 

Ředitelka knihovny uvedla, že radniční list je pro knihovnu a její akce velmi zajímavým 

nosičem. Doporučila zvážení změny formátu či rozšíření kapacity radničního listu. 

 

Pan místostarosta uvedl, že již v tuto chvíli je vydávání radničního listu nákladné, a proto není 

možně jeho rozšíření. Pan Dolejš uvedl, že není možné snížení nákladů tisku.  

 

Paní Chvátalová započala diskuzi ohledně webových stránek MKC Beroun.  

V nabídce na webových stránkách MKC chybí možnost prokliku na dostupnost volných 

termínů sálů KD Plzeňka (sál, kotelna, klubová scéna).  

Doporučeno doplnění tohoto prokliku a celkové zpřehlednění webové stránky MKC. 

 

K bodu 6 – Závěr 

 

Paní Vokáčová uvedla, že při akci Koláče Fest byly na Barrandově náměstí odstraněny lavičky 

a v zemi zůstaly 10 cm kotvící kolíky. Žádá o technické zabezpečení těchto kolíků z důvodu 

bezpečnosti. 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 18:10 hodin. 

 

 

 

Zapsala:  Petra Fidmannová         ……………………………………….. 

 

Ověřil:   Jiří Filip   ……………………………………….. 

     

Předsedkyně komise:  Lenka Kuhar Daňhelová ……………………………………….. 


